



The Provincial Discussion Table (PDT) meeting was held on May 26th, in Toronto. After 25 hours straight of intense negotiations, CUPE and the boards' representatives reached a tentative settlement, with the government facilitator's assistance.

On Tuesday May 28th, the OSBCC reference group met to review this tentative settlement and plan the next steps of the bargaining process that was agreed to, at the meeting of all presidents last January.

Following steps

A leadership meeting will be held shortly with all participating CUPE locals to review the tentative settlement reached at the PDT.

We're hoping this meeting will lead to an historical central deal for every CUPE school board local in Ontario. Make sure your voice will be heard and that you will be represented at this meeting.

We will keep you updated in the next few days with the exact date and location of this upcoming leadership meeting. Be ready to act on a short notice, since we're hoping to hold this event sometime in the next few weeks.

Information: Contact your local CUPE executive, check out the CUPE Ontario website <http://www.cupe.on.ca/>, or join the CUPE school boards Listserv. If you wish to receive this newsletter by fax please send your fax number.

In solidarity,

Your bargaining committee:

Terri Preston	OSBCC Chair
Susan Hanson	OSBCC
Marc Boisvert	OSBCC
John Weatherup	Local 4400
Frank Ventresca	Local 4156
Sid Ryan	CUPE Ontario President
Antoni Shelton	CUPE Ontario Division
Linda Thurston-Neeley	CUPE Assistant Director
Brian Atkinson	CUPE Assistant Director
André Lamoureux	CUPE Assistant Director
Brian Blakeley	CUPE School Boards Coordinator
Paul O'Donnell	CUPE Research
Elizabeth Nurse	CUPE Legal
Luc Tittley	CUPE Communications

cope 491/nz

La Table provinciale de discussion (TPD) s'est réunie le 26 mai dernier à Toronto. Après 25 heures consécutives de négociations intenses, le SCFP et les représentants des conseils scolaires ont conclu une entente de principe, avec l'aide des médiateurs du gouvernement.

Le lendemain, soit le 28 mai, le groupe de référence du SCFP s'est réuni afin de revoir les détails de cette entente de principe et planifier les prochaines étapes de ce processus de négociation qui ont été acceptées lors de la rencontre des présidents en janvier dernier.

Prochaines étapes

Une rencontre des présidents aura lieu sous peu avec toutes les unités locales participantes, afin de revoir l'entente de principe issue de la TPD.

Nous espérons que cette rencontre mènera à un accord central historique pour tous les unités locales travaillant dans les conseils scolaires en Ontario. Assurez-vous que votre opinion soit entendue et que vous serez représentés lors de cette rencontre.

Nous vous tiendrons au courant dans les prochains jours avec la date et lieu exacts de cette prochaine rencontre des présidents. Soyez prêts à agir malgré un avis de dernière minute, puisque nous souhaitons tenir cet événement au plus tard dans les prochaines semaines.

Information : Contactez votre représentant local du SCFP, visitez le site du SCFP en Ontario www.cupe.on.ca ou abonnez-vous à la liste de diffusion Listserv des conseils scolaires.

En solidarité,

Votre comité de négociation:

Terri Preston	Présidente CCCSO
Susan Hanson	CCCSO
Marc Boisvert	CCCSO
Frank Ventresca	Comité local 4156
John Weatherup	Comité local 4400
Sid Ryan	Président SCFP Ontario
Antoni Shelton	SCFP Division de l'Ontario
Linda Thurston-Neeley	Directrice-adjointe SCFP
Brian Atkinson	Directeur-adjoint SCFP
André Lamoureux	Directeur-adjoint SCFP
Brian Blakeley	Coordonnateur du comité
Paul O'Donnell	Recherchiste SCFP
Elizabeth Nurse	Conseillère juridique SCFP
Luc Tittley	Communications SCFP

cope 491/nz